
Zápis ze zasedání pastorační rady
9. 1. 2024

Účast

Přítomni
Jan Uhlíř, Jiří Caha, David Kalivoda, Libor Wawrzacz, Petr Kučera, Tomáš Kvasnička, Ivona
Šislerová, Martina Traxlerová, Jiří Petráš, Tomáš Kučera, Pavla Bednářová, Helena
Strouhalová, Jan Vitáček, Gabriela Pavlíková, Piotr Antkiewitz, Vojtěch Gottwald, Peter
Majerík, Marcela Klemová, Jana Tomášková, Karel Kylar

Omluveni
David Špelda, Petr Mori, Marie Hubálková

Hosté
Tomáš Kučera, Václav Řetický

Program
1. Seznámeni se
2. Projití stanov PRF
3. Představení vize práce PRF Jana Uhlíře - diskuze
4. Příprava na volby do různých pozic PRF (viz stanovy) - místopředseda, sekretář,

výbor, zástupce PRF v ERF. - volby proběhnou až příští setkání
5. Zhodnocení prožívání adventu a Vánoc ve farnosti (např. změna půlnočních)
6. Informace JU – Ekumenické setkání v lednu, výročí 490 let úmrtí Vojtěcha z

Pernštejna, Beta, práce s mládeží, setkání učitelů ve farnosti
7. Postní duchovní obnova s P. Janem Linhartem (sobota 24.2. odpoledne). Je vhodné

využít situace a zařadit i promítání fotografií a jeho povídání z cesty po Malajsii (1,5
hodiny)? Kdy?: Pátek 23.2. po mši sv., v sobotu odpoledne v rámci obnovy nebo
raději nespojovat?

8. Informace - salesiáni a charita
9. Různé

Zápis
Sekretářem byl všemi hlasy zvolen Petr Kučera. Má na starosti zápis z PR, na základě
pokynu předsedy PR distribuci pozvánek a získávání témat od členů PR, které chtějí zařadit
na program PR.



Místopředsedou PR byl zvolen Piotr Antkiewicz.

Dále probíhala diskuze nad zástupcem PR v ERF (Ekonomické radě farnosti). Kandidaturu
nabídl Jiří Petráš, také ji zvažuje Iva Šislerová. Další tipy na zástupce do EFR lze sdělit Janu
Uhlířovi.

Dále se diskutovalo u nabídce vánočních půlnočních mších svatých. Pastorační rada
konstatovala, že pokud by bylo nutné nějakou rušit, upřednostňují 22 v kostele sv.
Bartoloměje. Zůstaly by tedy 2 půlnoční - v kostele sv. Bartoloměje a v Klášterním kostele.

Jan Uhlíř informoval, že:

● 17. 3. 2024 bude mše v rámci 490 let úmrtí Vojtěcha z Pernštejna
● od čtvrtka začnou kurzy Beta, zodpovědní za ně jsou Jan Uhlíř a Lenka Erbanová
● je v plánu od podzimu znovu realizovat kurzy Alfa
● se chce 30. 1. sejít s učiteli, kteří jsou v naší farnosti
● hledá se člověk, který by si vzal na starosti PR aktivity - propagování nového oltáře

Dále se diskutovalo o duchovní obnově. Host kromě duchovního téma nabízí i promítání
fotografií. Pastorační rada se usnesla, že je vhodné oddělit promítání od samotné duchovní
obnovy.

Jiří Caha informoval, že:

● v neděli 28. 1. se konají u salesiánů oslavy D. Bosca
● na konci srpna odchází Jiří Woclawek do Brna
● koncem února bude dokončena rekonstrukce salesiánské centra, které se otevře 26.

5.
● v průběhu března přijde k salesiánům nový člen - Pavel Caha
● na konci sprna přijde na jeden rok Petr Matula

Petr Kučera informoval, že:

● 23. 3. bude diecézní setkání mládeže v Hradci Králové
● od nového roku bude probíhat diecézní synoda mládeže

Libor W. doladí s Petrem Kučerou sdílení kalendáře, který udržuje tak, aby se k němu dostali
všichni členové PR.

Diskuze o termínu setkání chlapů. Pokud bude kratší setkání, tak J. Uhlíř navrhuje 19. 3. V
případě delšího programu je třeba hledat víkendový termín.

Dále se diskutovalo o sjednocení postojů při liturgii (tj. kdy klečet, kdy stát, kdy sedět).
Pastorační rada se usnesla na tom, že toto téma není v tuto chvíli důležité.

Příští zasedání PR je 7. 3. 2024 od 19 h.

Návrhy na příští zasedání
● Jak informovat farní společenství o činnosti PR
● Ustanovit zástupce PR v ERF



● pastorační plán - Jan Uhlíř, má představu tvořit na podzim, otázka jestli ho nezačít
tvořit již v březnu


